
 1 

   
 

 
Strada Alexandru Ioan Cuza  nr.53 

Ocnele Mari, judetul Valcea, cod 245900 
Tel: 0250772043, 0250772024  Fax: 0250772270 

E-mail: oc_mari@onix.ro 
 

 
 

PROCES  - VERBAL 
 
 
 Incheiat astazi 27.01.2016 cu ocazia sedintei ordinare a Consiliului Local al 
orasului Ocnele Mari convocat prin Dispozitia nr.2/21.01.2016, emisa de primarul 
or.Oc.Mari, la care participa un numar de 12 consilieri din totalul de 12 consilieri in 
functie. La sedinta participa cetateni ai oroasului Ocnele Mari. 

Domnul presedinte de sedinta, la propunerea domnului primar, supune 
introducerea pe ordinea de zi a urmatorului proiect de hotarare : 

1. ” Aprobarea Planului de Analiza si Acoperire a Riscurilor in orasul Ocnele 
Mari pentru anul 2016”. 
  

Se supune aprobarii urmatoarea 
ORDINEA DE ZI : 

 
1. Proiect de hotarare privitor la : acordare facilitati fiscale la plata impozitelor si 

taxelor locale; 
2. Proiect de hotarare privitor la : aprobarea initierii procedurii de „negociere 

directa” in vederea concesionarii terenului cu vegetatie foreestiera si HB in 
suprafata de 24738 mp inscris in cartea funciara nr.997 a or.Oc.Mari, avand 
nr.cadastral 1190, situat in intravilanul or.Oc.Mari, str.Strandului, jud.Valcea; 

3. Proiect de hotarare privitor la : Modificarea si completarea Hotararii 
nr.66/30.10.2015 privind vanzarea prin licitatie publica a imobilului  format din 
teren si constructii, situat in or.Oc.Mari, str.Strandului, avand nr.cadastral 35013  
si inscris in cartea funciar a or.Oc.Mari sub nr.35013; 

4. Proiect de hotarare privitor la : aprobare buget de venituri si cheltuieli pe anul 
2016; 

5. Proiect de hotarare privitor la : aprobare exercitiu bugetar pentru anul 2015; 
6. Proiect de hotarare privitor la : utilizarea unei sume din excendentul bugetului 

local din anii anteriori pentru acoperirea golului de casa; 
7. Proiect de hotarare privitor la : utilizarea unei sume din excedentului bugetului 

local din anii anteriori ca sursa de finantare a cheltuielilor sectiunii de dezvoltare; 
Intrebari-interpelari. 
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Domnul consilier local Ancuta Constantin doreste  completarea procesului-verbal  

al sedintei ordinare din data de 15.12.2015 in sensul inscrierii propunerii de amanare a 
punctelor 6 si 7 de pe ordinea de zi. 

Domnul secretar spune ca ordinea dei zi poate fi modificata numai la propunerea 
celui care a initiat-o. 

Ordinea de zi, cu modificarile propuse,  a fost aprobata cu unanimitate de voturi. 
S-a trecut la punctul 1 de pe ordinea de zi :” Proiect de hotarare privitor la : 

acordare facilitati fiscale la plata impozitelor si taxelor locale”. 
Domnul Glodeanu Grigore, cetatean al or.Oc.Mari, doreste sa i se dea cuvantul. 

Propune Consiliului Local Oc.Mari sa studieze foarte bine Codul fiscal, art.464, lit.”i” si 
normele de aplicare a acestuia inainte de a aproba acest proiect de hotarare, deoarece 
cetatenii din campurile de sonde ar trebui sa fie scutiti de plata impozitelor pentru 
terenurile din acele zone, intrucat prin exploatarea miniera din zona le este afectat 
terenul, iar PUG-ul aprobat si Codul fiscal sunt in contradictoriu. 

Domnul consilier Ancuta Constantin spune ca cetatenii afectati de exploatarea 
miniera  ar trebui sa fie scutiti de la plata impozitelor si taxelor locale. 

Domnul viceprimar spune ca scutirea se va face cu anul urmator depunerii cererii. 
Domnul primar spune ca din scutirea cu 73% din penalitati la impozitele si taxele 

locale tot comunitatea are de castigat. 
A fost supus aprobarii proiectul de hotarare care a fost adoptat cu 12 voturi 

„pentru”. 
S-a trecut la punctul 2 de pe ordinea de zi :” Proiect de hotarare privitor la : 

aprobarea initierii procedurii de „negociere directa” in vederea concesionarii terenului 
cu vegetatie foreestiera si HB in suprafata de 24738 mp inscris in cartea funciara nr.997 
a or.Oc.Mari, avand nr.cadastral 1190, situat in intravilanul or.Oc.Mari, str.Strandului, 
jud.Valcea”. 

Domnul primar are convigerea ca aceasta procedura va fi dusa la bun sfarsit, iar 
concesiunea va fi incheieta. 

Domnul consilier Lazaroiu Constantin spune ca daca concesiunea, prin negociere 
directa va fi castigata de catre firma chineza, aceasta va veni cu forta de munca proprie. 
Trebuie luat in considerare acest aspect. 

A fost supus aprobarii proiectul de hotarare care a fost adoptat cu 12 voturi 
„pentru”. 

S-a trecut la punctul 3 de pe ordinea de zi :” Proiect de hotarare privitor la : 
Modificarea si completarea Hotararii nr.66/30.10.2015 privind vanzarea prin licitatie 
publica a imobilului  format din teren si constructii, situat in or.Oc.Mari, str.Strandului, 
avand nr.cadastral 35013  si inscris in cartea funciar a or.Oc.Mari sub nr.35013; 

Domnul primar explica domnilor consilieri locali ca in proiectul de hotarare nu s-
a modificat pretul initial de vanzare, ci decat conditiile de participare. 

Domnul secretar  spune ca licitatia pentru vanzare va fi publica, iar in caietul de 
sarcini este modificat numai numarul ofertantilor. 

Domnul consilier Lazaroiu intreaba daca va fi expertizata cladirea si cat va dura 
pana la terminarea lucrarilor. 
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Domnul secretar raspunde ca termenul de incepere / finalizare a constructiei este 
prevazut in caietul de sarcini. 

A fost supus aprobarii proiectul de hotarare care a fost adoptat cu 12 voturi 
„pentru”. 

S-a trecut la punctul 4 de pe ordinea de zi :” Proiect de hotarare privitor la : 
aprobare buget de venituri si cheltuieli pe anul 2016”, proiect de hotarare aprobat cu 
unanimitate de voturi. 

S-a trecut la punctul 5 de pe ordinea de zi :” Proiect de hotarare privitor la : 
aprobare exercitiu bugetar pentru anul 2015”, aprobat cu 12 voturi „pentru”. 

S-a trecut la punctul 6 de pe ordinea de zi :” Proiect de hotarare privitor la : 
utilizarea unei sume din excendentul bugetului local din anii anteriori pentru acoperirea 
golului de casa”. 

Doamna Fetele Lucia, consilier personal cu probleme financiare spune ca venitul 
nu este incasat la nivelul normal. Cheltuielile trebuie platite (facturi scoala, gradinite), 
acestea se acopera din excedent, iar pana la sfarsitul anului se acopea. Cota de la 
bugetul de stat este foarte mica anul acesta, iar banii se pot folo decat la investitii. 

Domnul Zaicanu Mircea, locuitor al or.Oc.Mari spune ca poate fi facuta 
economie la bugetul local daca domnii consilieri ar renunta la banii pentru mai multe 
sedinta. 

Domnul Glodeanu Grigore spune ca ar trebui largita baza de impozitare, intrucat 
S.E.M. Rm.Valcea presteaza activitati pe domeniul orasului ce nu sunt impozitate. Stie 
ca este o hotarare a Consiliului Local privind transportul sarii cu masini grele, iar politia 
locala ar trebui sa o puna in aplicare. 

A fost supus aprobarii proiectul de hotarare care a fost adoptat cu 12 voturi 
„pentru”. 

S-a trecut la punctul  7 de pe ordinea de zi :” Proiect de hotarare privitor la : 
utilizarea unei sume din excedentului bugetului local din anii anteriori ca sursa de 
finantare a cheltuielilor sectiunii de dezvoltare” , proiect de hotarare aprobat cu 
unanimitate de voturi. 

S-a trecut la punctul introdus pe ordinea de zi :”Proiect de hotarare privitor la : ” 
Aprobarea Planului de Analiza si Acoperire a Riscurilor in orasul Ocnele Mari pentru 
anul 2016”. 

Domnul presedinte de sedinta, Badea Ilie, spune ca ar trebui ca personalul 
voluntar sa aiba asigurare.Stie ca anul trecut a fos aprobata o lista de dotari intreagba ce 
a fost procurat din aceasta. 

Domnul Comuna Rafael, consilier comp.”situatii de urgenta” spune ca din 
intreaga lista prezentata in sedinta consiliului au fost procurate decat 10 stingatoare. 

Domnul consilier Lazaroiu Constantin intreaba cine va interveni in zona barajului 
daca se va intampla ceva asemnator cu anii 2001 – 2005, deoarece cursurile de apa sunt 
blocate in anumite zone de gunoaie menajere. Cu privire la activitatea PSI ar trebui 
informati cetatenii.  

Domnul Comuna Rafael raspunde ca problemele ridicate de catre dl.Lazaroiu vor 
fi rezolvate de catre Ministerul Economiei. 

A fost supus aprobarii proiectul de hotarare care a fost adoptat cu 12 voturi 
„pentru”. 
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Domnul presedinte de sedinta da citire  unui proiect intocmit de catre primarul 
or.Oc.Mari cu privire la obiectivele de investitii ce vor fi cuprinse in Strategia de 
dezvoltare a or.Oc.Mari pentru perioada 2016-2020. 

Domnul primar spune ca scheletele metalice de la sera de folori vor fi 
modernizate. Cu privire la parcul voltaic este bine gandit. S-a gandit deschiderea unui 
punct de olarit la Scoala Ocnita. Nu se va supara daca vor fi aduse adaugiri din partea 
Consiliului Local Oc.Mari. 

S-a trecut la ultimul punct de pe ordinea de zi : Intrebari-interpelari. 
Domnul consilier local Popescu Mircea a parasit sala de sedinte . 
Domnul Calea Gheorghe locuitor al mun.Rm.Valcea intreaba pe domnul primar 

care este modalitatea de plata a domnilor Stefanescu Dumitru si Fetele Lucia,  fosti 
salariati ai Primariei or.Oc.Mari, care in prezent sunt pensionari. 

Domnul primar raspunde ca pe doamna Fetele Lucia a platit-o 6 luni dupa 
pensionare, intrucat erau probleme financiare ce trebuiau rezolvate, iar in prezenta 
dansa este angajata pe functia de „consilier personal” pe probleme financiare. 

Domnul Calea Gheorghe intreaba cu ce firma a fost asfaltata zona Slatioarele si 
daca a fost prinsa in programul de investitii. Spune ca mai multi locuitori din oras au dat 
bani pentru teava de gaze si intreaba ce s-a facut cu aceasta dupa ce a fost dezafectata. 

Domnul primar raspunde ca asfaltarea in zona Slatioarele a fost facuta cu firma 
dl.Molete. Cu privire la teava de care face vorbire dl.Calea spune ca aceasta este 
depozitata la sera de la Ocnita. 

Domnul Calea Gheorghe spune ca dl.primar a spus la televiziune ca strazile 
Capsunilor, Cocenesti sunt asfaltate si vrea sa stie daca este adevarat ca dumnealui nu a 
vazut acest lucru. Intreaba  care sunt sumele platite pentru contractele cu televiziunile si 
cine le suporta. Doreste sa stie cu ce firma se fac lucrarile de la Casa de Cultura. 

Domnul primar il invita in biroul dumnealui pe dl.Calea unde ii va raspunde 
punctual la intrebari. 

Domnul viceprimar, cu privire la Casa de Cultura, raspunde dl.Calea Gheorghe, 
ca este data, prin hotarare de consiliu, in administrarea CNI, iar dupa finalizarea 
proiectului de modernizare va fi predata inapoi orasului. 

Domnul Calea Gheorghe spune ca nu trebuia sa fie votat proiectul de hotarare cu 
privire la angajarea avocatului. 

Domnul Dobre Ion, locuitor al or.Oc.Mari, doreste sa fie adoptata o hotarare a 
Consiliului Local prin care locuitorii orasului sa poate intra gratis de cel putin doua ori 
pe an in Salina Ocnele Mari, deoarece toti locuitorii supoirta mizeria pe care o face in 
oras SEM Rm.Valcea. Considera ca este necesar sa fie montate indicatoare pentru 
biserici. 

Domnul Banuta Daniel, referent comp. ADP spune ca ar fi trebuit sa fie prezent 
dl.consilier Popescu pentru a da explicatii cu privire la transportul de sare care executa 
de la salina Oc.Mari la Tuf fara ca autotrenurile sa aiba prelata pusa. 

Domnul consilier Nitescu Mihai  spune ca pe str.Strandului trebuie sa fie pus 
macadam. A observat ca becurile economice sunt bune si considera ar trebui 
achizitionate mai multe. 

Domnul Banuta Daneil spune ca strazile sunt nu s-au stricat din cauza Primariei 
or.Oc.Mari, deci sa le repare cine le-a stricat. 
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Domnul consilier Lazaroiu Constantin spune ca in Consiliul de Administratie, din 
care face parte, a fost intrebat dl.Jianu despre stadiul investitiei in Ocnele Mari. Cu 
privire la subtraversarea de la Traistari spune ca aceasta este colmatata. Intreaba cine 
repara Scoala Ocnita, pentru ca dumnealui a vazut ca firma care a avut imobilul 
inchiriat a plecat. 

Domnul Zaicanu Mircea doreste sa fie puse indicatoare cu trecerea intersiza 
pentru tiruri mai mari de 24 tone in zona Slatioarele, pentru ca este pacat de investitie. 
Strada a inceput sa se fisureze. 

Domnul Glodeanu Grigore spune ca Paraul Sarat este colmatat din zona Banuta 
pana la iesire, cine rezolva acest lucru. 

Domnul viceprimar  spune ca indicatoarele de interdictie pot fi puse numai daca 
exista varianta ocolitoare. Cu privire la Paraul Sarat raspunde dl.Glodeanu ca aceasta 
este datoria Conversmin-ului nu a Primariei or.Oc.Mari. 

Domnul Dobre Ion spune ca pentru masinile care ies de la Salina Ocmari ar trebui 
sa plateasca o taxe pentru strada, deoarece in zona Traistari s-a fisart asfaltul. 

Domnul presedinte de sedinta, Badea Ilie intreaba care este situatia platii chiriei 
datorate de locatarii din blocul L2 si daca a fost deschis proces pentru jurnalistul Pana. 
Doreste ca pentru sedinta urmatoare sa fie convocata si S.E.M. Rm.Valcea pentru 
dezbaterea problemelor privind transportul de sare, drumurile. Intreaba daca a fost 
alocata suma de bani aprobata pentru angajare avocat. 

Doamna Fetele Lucia raspunde ca a fost platit avocatul pentru procesul cu 
Camera de Conturi a Romaniei – Curtea de Conturi. 

Domnul presedinte de sedinta spune ca si elevii din zona Traistari ar trebui adusi 
la scoala cu microbuzul scolii. 

Domnul viceprimar raspunde ca microbuzul a fost adus numai pentru transportul 
elevilor de la scolile desfiintate din oras. 

Domnul Dobre Ion este nemultumit de pretul biletului de la transportatorul 
MATDAN, deoarece era 3,5 lei in prima saptamana, iar acum este mai mare. 

Nemaifiind alte probleme domnul presedinte de sedinta anunta inchiderea 
lucrarilor sedintei, multumind pentru participare. 
 
 
 
           PRESEDINTE DE SEDINTA,                                 SECRETAR,   
                                                         
              BADEA ILIE                                              ANGHELUTA DUMITRU 
  
 
 
 
 
OCNELE MARI, 
27.01.2016  


